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PROTOKOLL FÖRT VID FÖRENINGEN SÖDERMALM ÅRSMÖTE 2024 

PLATS OCH TID:  SÖDERGÅRDEN, 20 MARS KL 14-15. 

NÄRVARANDE:  18 ST, SE BILAGA 1 

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Föreningens ordförande Topsy Bondeson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

samt lämnade ordet och Nils Eklöfs buffelhornsklubba till Britten Lagerkvist Tranströmer. 

§ 2 MÖTETS STADGEENLIGA UTLYSANDE 

Årsmötet godkände att mötet blivit utlyst enligt stadgarna. 

§ 3 VAL AV MÖTETS ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE (TILLIKA RÖSTRÄKNARE) 

Årsmötet valde Britten Lagerkvist Tranströmer till mötesordförande, Johan Murray till mötes-

sekreterare samt Annelie Holst och Jesper Brunius till justerare (tillika rösträknare). 

§ 4 STYRELSENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 

Årets verksamhet så som den var beskriven i medlemstidningen Meddelanden godkändes och 

lades till handlingarna. 

§ 5 EKONOMISK BERÄTTELSE 
Den nya kassören Michael Johansson har datoriserat bokföringen men den är strukturerad på 

samma sätt som tidigare. 2023 gav ett mindre överskott. Detta godkändes. 

§ 6 REVISIONSBERÄTTELSE 
Vår revisorers, Uno Rubin och Berit Svensson, utlåtande är det sedvanliga, att inget 

anmärkningsvärt förekommit och att de rekommenderar full ansvarsfrihet för styrelsen. 

Revisionsberättelsen lades till handlingarna (Se Bilaga 2.) 

§ 7 ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN 

Årsmötet beviljade enhälligt styrelsen full ansvarsfrihet för 2023. 

§ 8 VAL AV ORDFÖRANDE FÖR 1 ÅR 

Nuvarande ordföranden Topsy Bondeson erbjuder sig att tjänstgöra ännu ett år, vilket års-

mötet enhälligt accepterade. 

§ 9 VAL AV STYRELSELEDAMÖTER 

Stella Fare, Annelie Holst och Michael Johansson valdes 2023 och har därför ett år kvar. 

Till styrelseledamöter på två år valdes Inger Sandkil (omval), Joakim Bergman (nyval), Johan 

Murray (omval) och Jesper Brunius (omval). 
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§ 10 VAL AV TVÅ REVISORER  

Till revisor valde årsmötet Uno Rubin (omval). Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att hitta 

ytterligare en revisor. 

§ 12 VAL AV REVISORSSUPPLEANT  

Denna post är vakant, och årsmötet godkände att den förblir så ett år till. 

§ 13 FASTSTÄLLANDE AV ÅRSAVGIFT  

Styrelsen föreslår att den nuvarande avgiften 150:- bibehålls år 2025. Detta godkändes av 

årsmötet. 

§ 14 VAL AV VALBEREDNING  

Årsmötet godkände att styrelsen åtar sig detta uppdrag men uppmanar styrelsen att hitta fler 

valbara styrelsemedlemmar. 

§ 15 ÖVRIGA FRÅGOR  
Föreningen fyller 70 år i år och styrelsen ämnar fira det bl.a. genom att dela ut föreningens 

Kasperpris till någon som förtjänar det. Den har därför beslutat att låta gjuta två nya Kasper-

statyetter. Några namnförslag har redan inkommit per e-post, och mötet bidrog med tre till:  

• Karl-Olov Andersson (från PAF-sällskapet) 

• Topsy Bondeson (vår ordförande) 

• Ewa Munther (komminister i Högalids församling) 

Styrelsen tar gärna emot förslag till flera sätt att fira våra 70 år i höst. 

§ 16 MÖTETS AVSLUTANDE  

Mötesordföranden avslutade mötet och tackades av Topsy med en liten buskros.  

Därefter fick mötesdeltagarna en förnämlig historisk presentation av de familjer som bott i 

Dosthoffska huset och trädgårdens historia av Maja Englund. 

 

______________________________ 
Mötesordförande 
Britten Lagerkvist Tranströmer 

________________________________  
Mötessekreterare 
Johan Murray 

 

______________________________ 
Justeras 
Annelie Holst 

________________________________  
Justeras 
Jesper Brunius 
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18 DELTAGANDE MEDLEMMAR. NAMNEN PUBLICERAS INTE PÅ INTERNET. 
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